

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN CLOTHING COMPANY P.L.C Date: 29-12-2020 02:19:09 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الألبسة الأردنية التاريخ: 29-12-2020 02:19:09 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN CLOTHING COMPANY P.L.C announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الألبسة الأردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Material changes in the Company's long and short term obligations and any Liens upon its assets</p>	<p>التغيرات الهامة على الالتزامات المترتبة على الشركة سواء كانت قصيرة الأجل أو طويلة الأجل وأي حجوزات على موجوداتها.</p>
<p>Due to not notifying the Company with any details from the attorney about the claim of paying the debt of others for the year 2014 that was filed in 10/1/2017 from QASSEM AL NAWASHI confronting the company during his assumption the chairman of the board of directors of the company, and by referring to the Information System of the Ministry of Justice, it became clear that the Court of Cassation dismissed the case which was distinguished by the current Board of Directors against QASSEM AL NAWASHI and favored the decision issued by the court of law to pay 167 thousand Dinars along with the fees, legal benefits and attorney fees. Whereas, there has been no information at the Enforcement Departments indicating that there has been a case filed against the company regarding the above subject as indicated by the News Media.</p>	<p>نظراً لعدم قيام وكالة الشركة بدموى قضاء دين الغير عن سنة 2014 والمقامة بتاريخ 10/1/2017 من قاسم النعواشي بمواجهة الشركة أثناء توليه رئاسة مجلس الإدارة للشركة بإبلاغنا بأية تفاصيل وبالرجوع الى نظام الاستعلامات التابع لوزارة العدل فقد تبين بأن محكمة التمييز ردت القضية المميزة من قبل مجلس إدارة الشركة الحالي بمواجهة قاسم النعواشي وأيدت الحكم الصادر بالزام المميزة بدفع ما قيمته 167 الف دينار مع الرسوم والقوائد القانونية وأتت بالمحاماة، وحيث أنه لم يتبين وجود أية معلومات لدى دوائر التنفيذ تشير الى اقامة قضية تنفيذية بمواجهة الشركة بخصوم الموضوع أعلاه كما اشارت المواقع الاخبارية</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Wail Qablan Abdallat Position: Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Wail Qablan Abdallat المنصب: رئيس مجلس الإدارة</p>